Notice on Accommodation Reservation for International Students (Applicable for the Spring Semester of March 2025)

Dear Students,

Welcome to Shanghai International Studies University!

To ensure a smooth accommodation arrangement, please carefully read and follow the guidelines for the accommodation reservation for the Spring Semester of March 2025. If you need to reserve a dormitory, please make sure to operate according to the instructions provided in this notice.

Reservation Conditions and Procedures

After receiving your Admission Letter from Shanghai International Studies University, you can use the "Student ID Number" stated in the letter to reserve one of the following dormitories. The availability of specific dormitories is subject to the actual notice. Since the number of rooms in each dormitory is limited, reservations will be processed on a first-come, first-served basis. We recommend that you make a reservation as soon as possible after deciding to study at our university to avoid missing the opportunity.

SISU Guest House

Address: No. 189, West Tiyuhui Road, Hongkou District Dormitory Introduction: SISU Guest House Information

Reservation Website: www.sisuguesthouse.com Reservation Start Date: November 11, 2024

SISU Hotel

Address: No. 555, Chifeng Road, Hongkou District Dormitory Introduction: SISU Hotel Information Reservation Website: www.sisuguesthouse.com Reservation Start Date: November 11, 2024 UNIJIA International Youth Community

Address: No. 179, Guangji Road, Hongkou District

Dormitory Introduction: UNIJIA Information Reservation Website: www.unijia.net

Reservation Start Date: November 1, 2024

Important Notice

Forwarding of Accommodation Reservation Information:

This notice is only a forwarded message providing relevant channels and guidance for accommodation reservation. The detailed accommodation reservation matters (including but not limited to reservation, cancellation, payment, etc.) are handled independently by each accommodation provider. Each accommodation provider has the right to interpret their respective reservation policies and procedures independently. The International Student Office of Shanghai International Studies University does not participate in the specific reservation process and is not responsible for any issues or disputes that may arise during the reservation or stay. Please contact the respective accommodation provider directly for any inquiries.

Thank you for your understanding and cooperation. We wish you a pleasant academic experience at Shanghai International Studies University!

Office of International Student Affairs

Shanghai International Studies University
September 30, 2024

上海外国语大学留学生住宿预定须知 (适用于 2025 年 3 月春学期)

各位同学:

欢迎来到上海外国语大学学习!

为了确保您顺利安排住宿,请仔细阅读并遵守以下 2025 年 3 月春学期的宿舍预定须知。若您需要预定宿舍,请务必按照本通知中的要求进行操作。

预定条件及流程

在您收到上海外国语大学的入学通知书后,凭入学通知书中的"学号"可进行以下宿舍的预定。 具体宿舍可预定情况请以实际通知为准。各宿舍的房间数量有限,预定将按先到先得的原则 处理。建议您决定来我校学习后尽早预定,以避免错失机会。

1. 上外迎宾馆

地址: 虹口区西体育会路 189 号

宿舍介绍: http://www.oisa.shisu.edu.cn/index.php/index/lhzb/cid/72.html

预定网址: www.sisuguesthouse.com 预定开始时间: 2024 年 11 月 11 日起

2. 上外宾馆

地址: 虹口区赤峰路 555 号

宿舍介绍: http://www.oisa.shisu.edu.cn/index.php/index/lhzb/cid/72.html

预定网址: www.sisuguesthouse.com 预定开始时间: 2024 年 11 月 11 日起

3. UNIJIA 国际青年社区

地址: 虹口区广纪路 179 号

宿舍介绍: http://www.unijia.net/ 预定网址: http://www.unijia.net/ 预定开始时间: 2024 年 11 月 1 日起

重要说明

宿舍预定信息转发声明:

本通知仅转发预定信息,提供宿舍预定的相关渠道和指导。宿舍的具体预定事宜(包括但不限于预定、取消、支付等)由各住宿点自行负责,各住宿点对其预定政策及程序拥有独立解释权。上海外国语大学留学生办公室不参与具体预定事务,亦不承担任何因预定或入住过程中可能产生的问题或纠纷所的相关责任,请各位同学直接与相关住宿点联系。

感谢您的理解与合作, 祝您在上海外国语大学度过愉快的学习生活!

上海外国语大学 留学生办公室 2024年9月30日